
VALNÁ HROMADA ČKS 2024 
Kulaté stoly 

Soutěže ČKS 
Lukáš Filip přednesl přehled termínů a organizačních aspektů soutěží. 
 

Podněty: 
Máša:  

- Započítávání „B“ soutěží: Počítá se první odehraný zápas. 

- Minižáci a přípravka: Regionální soutěž s 3-4 týmy, mohou postoupit dva týmy? 
Schwarz: 

- Termínové kolize: 23. března 2025 se překrývá termín MLŽ a 2. ligy STŽ.  
- Oficiální soutěže mají pouze 5 soutěžních dní (méně než NSA požadovaných 6). 

Možné řešení zahrnuje např. zařazení českého poháru jako svazového? 

Finále 2024/2025 
Daniel Valeš představil přípravu a hodnocení finálového dne 2024, včetně jeho přínosů a 

negativ. Vzhledem ke kolizi s MS v hokeji je omezený mediální prostor, např. na HbbTV, BBV, 

adod. Finále 2025 se plánuje na konci března nebo začátku dubna. Na konci března může být 
problém s halovými soutěžemi a zajištěním sportovních hal. Momentálně se uvažuje o návratu 

do haly Vodova. Dále se diskutovalo o termínu finálového dne v budoucnu. 
 

Podněty: 
Schwarz:  

- Prodloužení soutěží: Je možné prodloužit žákovské soutěže. Odpověď (Krejčí) 
zahrnuje navazující turnaje (ASKA CUP, beach, Náchod, atd.) a relativně málo volných 

víkendu. 

Reprezentace 2024/2025 
Daniel Valeš okomentoval termíny mezinárodních turnajů a nové dresy národních týmů. 
Možný rozsah reklam je popsaný v regulích IKF (Lukáš Pazourek). 

 



Podněty: 

Krejčí:  
- Dotaz na neúčast na turnaji v Polsku, kde bylo více týmů a kvalitnější turnaj. Původní 

domluva s POL nedopadla, turnaj K4 se změnil na K8 měsíc před turnajem. 
Odpověděď (Daniel Valeš) - v příštím roce bude turnaj K8 zřejmě pod kontrolou IKF 

Europe. Pokud bude kvalitní turnaj K8 (format turnaje U17 v Eindhovenu), kategorie 
U15 se ho zúčastní.  

Schwarz:  
- K4 celkově ná ústupu a v budoucnu bude nahrazených zřejmě Urban Korfball. 

Informoval o setkání s předsedou ČOV a prezidentem IKF v Paříži.  

Mistrovství Evropy 2026 
Valeš představil základní podmínky pro organizaci Mistrovství Evropy 2026 v Česlu. Dále 
popsal komplikace s místy a rezervováním sportovišť. Mistrovství může sloužit také k 

propagaci korfbalu v regionech. Uvítáme pomoc s organizací. 

Digitalizace 
Voda popsal jednotlivé aplikace a jejich využití napříč ČKS které dopnil Valeš. Cílem je 
zjednodušení procesů, rychlejší a efektivnější vyplňování dat. Spuštění: 

- ADAM - 13. září 2024 na webu - roční přístup pro všechny uživatele zdarma.  
- online.korfbal.cz – testování v sezóně 2024/2025 nepovinné, ideální nasazení na 

seniorských utkáních. 
- EOS – aktuálně v režimu zjišťování všech funkcionalit a uvažovaní o nasazení.  

Marketing a sponsoring 

Nový předseda Marketingové komise Žák popsal nové složení a smysl komise. Dále 
popsal jak jako korfbalová komunita chceme/nechceme, aby byl korfball vnímán. 
Představil take dlohodobé pilíře korfbalového markeitngu a širší témata k diskuzi.  
 
Buriánek doplnil přehled aktivní parentrů ČKS a hlavní piliře sponzoringu. Dále detailně 
popsal spolupráci s Oborovou zdravotní pojišťovnou (OZP) která vnímá korfball jako sport 
s velkým potenciálem.  
 
Valeš představil nové možnosti merche (trička, pouzdro a batůžek). Žák připraví přehled 
aktuálně dostupných produktů a kluby zašlou předpokládaný zájem o počet kusů.  


